

Credit Card Autopay Service 信用卡自動轉賬服務

(Only applicable to domestic customers 只適用於住宅客戶)

Please return this authorization form to The Hongkong Electric Company Limited after completion.
請填寫此授權書並寄回香港電燈有限公司。

To: The Hongkong Electric Company Limited and DBS Bank (Hong Kong) Limited
I hereby authorize The Hongkong Electric Company Limited to charge the following credit card account for all deposits and / or charges payable to The Hongkong Electric Company Limited in relation to the following electricity account until further notice. I hereby agree and accept the terms and conditions at the back of this leaflet and to be bound by the respective Credit Card's terms and conditions.

In consideration of The Hongkong Electric Company Limited agreeing to the above arrangement, I acknowledge and agree that The Hongkong Electric Company Limited can disclose my information on this authorization form to DBS Bank (Hong Kong) Limited. I shall raise any dispute within 30 days from the date of the relevant electricity bill, failing which I shall be deemed as having waived all my rights and claims against The Hongkong Electric Company Limited or any person in respect of such charges or payments.

- I understand that
- Electricity supply to the address concerned may be disconnected if a debit to my credit card account is not honoured; and
 - It is my responsibility to advise The Hongkong Electric Company Limited of any cancellation or variation of this authorization by at least seven working days advance notice.
 - I hereby authorize The Hongkong Electric Company Limited, in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, to use and exchange any information for the purpose of enrollment processing.
 - The merchant name will appear on Cardholder's Credit Card Statement as "HK Electric Bill Payment".

致：香港電燈有限公司及星展銀行(香港)有限公司
本人授權香港電燈有限公司透過本人以下信用卡收取以下電力賬戶的應繳按金或/及費用，直至另行通知為止。本人並同意簽用之條款及細則與通知撥充之應付信用卡使用條款一致。
有關香港電燈有限公司徵收上述費用，本人了解及同意香港電燈有限公司可將此授權書上的本人之資料給予星展銀行(香港)有限公司。若本人對以下信用卡賬戶之費用有任何異議，本人必須在有關電力賬單日期起30天內提出；否則，本人將被視作放棄向香港電燈有限公司或任何人士就有關收取或支付費用追究的權利及申索。
本人明白
• 如電費未能自下述之信用卡賬戶支取，則有關地址之電力供應可被截斷；及
• 如本授權書有任何取消或變更，本人當負責給予香港電燈有限公司不少於七個工作天的通知。
• 本人同意授權香港電燈有限公司與個人資料(私隱)條例取用及交換任何處理此登記所須的資料。
• 客戶信用卡月結單上之商戶名稱為"HK Electric Bill Payment"。

Credit Card Details 信用卡資料

Please complete in English block letters 請以英文正楷填寫

Credit Card Issuing Bank 信用卡簽發之銀行	Card Type 信用卡類別
DBS BANK (HONG KONG) LIMITED 星展銀行(香港)有限公司	<input type="checkbox"/> VISA <input type="checkbox"/> MASTER
Cardholder's Name 信用卡持有人姓名	

Expiry Date 信用卡有效日期至	____/____/____MM月/____/____YY年
DBS Credit Card / ComPass VISA Number 信用卡號碼	____-____-____-____-____-____
Contact Telephone Number 聯絡電話	_____ (Home住宅) _____ (Office辦公室) _____ (Mobile手機)
Credit Card Account Mailing Address 信用卡戶口之通訊地址	_____ _____
Cardholder's Signature 信用卡持有人簽名	_____
X (Same as Credit Card Account Signature 須與信用卡戶口簽名相同)	
Date 日期	_____

Electricity Account Details 電力賬戶資料

Please complete in English block letters 請以英文正楷填寫

Registered Name 註冊客戶姓名 (Same as the name showing on the electricity bill 須與印於電費單上的姓名相同)

Electricity Account Number 電力賬戶號碼

Remarks 備註

1. Please mail / submit this authorization form to The Hongkong Electric Company Limited, Customer Centre, 9/F., Electric Centre, 28 City Garden Road, North Point, Hong Kong for processing of your application.
請將此授權書寄回 / 交回至香港北角城市花園道28號電燈中心九樓客戶中心 - 香港電燈有限公司以便處理你的申請。
2. This authorization shall have effect until further notice.
本授權書將繼續生效直至另行通知為止。
3. Please continue to pay your electricity bill as usual until you receive an electricity bill with the following indication.
請繼續如常繳費，直至收到註有以下字句之電費單為止。
AUTOPAY DUE ON DD/MM/YY
自動轉賬日期 DD/MM/YY

Office Use Only 本公司專用

Date Processed 處理日期	Remarks 備用
_____	_____

Hongkong Electric Customer Services Hotline: 2887 3411
香港電燈客戶服務熱線：2887 3411